
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 642
Vil ministeren kommentere artiklen "Groft hærværk på veterantog for femcifret beløb: 
"Det er ubærligt"”, bragt på tv2lorry.dk, den 19. februar 2022, og i forlængelse heraf 
tilkendegive, hvorvidt det er rimeligt, at Nordsjællands Jernbaneklub, der er drevet af 
frivillige, flere gange har oplevet hærværk på deres veterantoge på Græsted Station? 
Og vil ministeren samtidig redegøre for efterforskningen i sagerne, herunder om der 
er indhentet videoovervågning? Og vil ministeren endeligt oplyse, om regeringen med 
støtte fra Dansk Folkeparti – eventuelt i samarbejde med landets kommuner – vil tage 
initiativ til at oprette en pulje, der eksempelvis kunne være finansieret af Offerfonden, 
hvor frivillige foreninger, der oplever kriminalitet og utryghed, kan ansøge om tilskud til 
videoovervågning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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